

		
		

	

	
		

		Přeskočit hlavičku

		
   


		
			
				
				
				
				

			
				
					
						
							SMOKEMAN zasahuje

						VŠB-TUO
						
						InNET
						
						English
						
						
				


				
					
						O násCentrum INEFVýzkum, vývoj a inovacePracovištěVýuka a kurzy
				

				
					
						
						
					
				

			

		


		
    

		


		
	

		
			


	

	
				
			
		

				
					
						Stránka nebyla nalezena

					


					
						Je nám líto, ale požadovaná stránka nebyla nalezena

					


					
						
					


					
						Přejít na hlavní stránku
							

				


				



			
				

			
				
					Něco nám nefunguje? Dejte nám vědět


				

				

			

		

	



		


		
		

	

	
		Přeskočit patičku

		
			
					


O nás

Kontakty a mapy
Aktuality
Chystané akce
Struktura a statut
Kariéra
Důležité odkazy
Výroční zprávy




Centrum INEF

Výzkumné programy
Spolupráce
Výsledky projektu




Výzkum, vývoj a inovace

Realizační tým
Vybavení
Projekty
Publikační činnost
Energetické zamyšlení
Energetika a životní prostředí









Pracoviště

Naše služby
Bezpečnost paliv a technologií
Energetické audity a studie
Monitoring a optimalizace energií
Monitoring obnovitelných zdrojů
Projekční a inženýrská činnost
Provozní měření v energetice
Zkušebna kotlů
Zplyňování




Výuka a kurzy

Výuka
Kurzy
Akreditovaný vzdělávací program průběžného vzdělávání pro úředníky (Ecoheating - kurz)




Další informace
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